

**CERTIFICATE OF CONFORMITY**  
**CERTIFICAT DE CONFORMITE**

**CERTIFICATE OF CONFORMITY**  
**TO THE STIPULATIONS OF AN ORDER**  
**Certificat de conformité aux stipulations d'une commande**  
*(According to NF L 00.015)*

Customer : SIGMAPHI  
Client

Customer order / contract N°: B410/8550  
N° de la commande ou du marché

Particular informations to the supplies delivered. Specify the reference of concessions  
granted / Renseignements particuliers aux fournitures livrées. Référencer les dérogations accordées.

FNC2015-103 / A

- Designation : DIPOLE HELIUM VESSEL  
Désignation
- Reference or typ : /  
Référence ou type
- Quantity : 1  
Quantité
- Serial or batch number : /  
Numéro de série ou de lot
- End of manufacturing file : N° DC2014-121  
Dossier constructeur N°

We certify that, subject to exceptions or concessions listed above, these supplies have been manufactured in accordance with the technical specifications of the contract, order or sub-order and that, all inspection operations and tests completed, the supplies comply in every respect with the relevant particular specifications, drawings and relevant standards and regulations in force.

Nous certifions que sauf exceptions ou dérogations énumérées ci-dessus, la fourniture citée a été fabriquée conformément aux spécifications techniques du marché, commande ou sous-commande du client, et que, toutes opérations de contrôle et essais effectués, elle répond SOUS TOUS SES ASPECTS, aux spécifications particulières jointes aux plans ainsi qu'aux normes et règlements en vigueur s'y rapportant.

Name / Nom : **N. JACQUIN,**  
Project Manager

**C. LOZZI,**  
Quality System Manager

Date / Date : 30/03/16

30/03/16

Signature / Signature

-----  
If required, signature and date of Inspection Authority :  
Visa de l'autorité de surveillance si requis